

Agenda

Algemene ledenvergadering

Locatie: C1.112

Datum: 23 januari 2017

Tijd: 17.00

1. Opening
 - 17:00
2. Voorstelronde
 - 17:00 - 17:05
3. Mededelingen
 - 17:05 - 17:10
4. Vaststelling agenda
 - 17:10 - 17:15
5. Goedkeuren notulen 11-10-16
 - 17:15 - 17:20
 - Zie stuk 2
6. Ingekomen stukken
 - 17:20 - 17:25
7. Vaststellen decharge-eisen
 - 17:25 - 17:40
8. Voordracht kandidaatsbestuur
 - 17:40 - 17:55
 - Toegelicht door Emma van der Grijp
 - Zie stuk 4
9. Opleidingscommissies wiskunde en natuur- en sterrenkunde
 - 17:55 - 18:15
10. W.v.t.t.k.
 - 18:15 - 18:20
11. Rondvraag
 - 18:20 - 18:25
12. Sluiting
 - 18:25

Notulen Algemene Ledenvergadering

Voorzitter Andrea Rusman

Notulist Kelly Weerman

Locatie van de bijeenkomst Science Park 904, B0.201

Datum 11 oktober 2016 / 17:07 – 20:32

Onderwerpen

1	Opening	2
2	Voorstelronde	2
3	Mededelingen	2
4	Vaststellen agenda	3
5	Goedkeuren notulen 09-03-2016	3
6	Ingekomen stukken	5
7	Halfjaarverslag	6
8	Financieel halfjaarverslag	13
9	Verdeling bestuursbeurs	18
10	Samenstelling sollicitatiecommissie	18
11	Samenstelling senaat	18
12	Samenstelling toekomstcommissie	24
13	W.v.t.t.k.	25
14	Rondvraag	25
15	Sluiting	25

1 Opening

Aanwezigen Andrea Rusman, Zazo Meijs (tot 18:37), Gavin Pelan, Inge Stammes, Jeannine de Kuijper (tot 18:17), Stefanie Fijma (tot 18:17), Felicio Gordilho Fernandes, Maarten Post, David Hendriks, Ruben Timmermans, Amy Oppong, Emma van der Grijp, Yvette van Nek, Peter Otte, Dennis Buijsman, Boris van Brussel, Jorrit Bootsma, Jiri Oen, Joris Hartman, David Laan, Robbie Rens, Arthur La Rooij, Isabelle Liesker, Sebastian Zur, Robbie Škoravić, Simon Ilić, Jasper Lankhorst, Omar Boukattine, Sebastiaan Arendsen, Nigel van Herwijnen, Mike de Haan, Reinier Kramer, Sjoerd Janse (tot 18:00), Ismani Nieuweboer, Jelle van Urk, Max Verweg, Melin Walet, Marten Folkertsma, Tim Hoogeveen, Tim Barenbrug, Job Jonkergouw (vanaf 17:25), Xanthe Verbeek (vanaf 19:05), Kelly Weerman.

De vergadering wordt geopend om 17:07. Andrea Rusman zit de vergadering voor. Zij stelt zichzelf voor.

2 Voorstelronde

Iedereen zegt zijn of haar naam zodat de secretaris van de ALV deze kan noteren.

Machtigingen Voor deze vergadering zijn de volgende machtigingen gegeven:

- Maarten Soudijn machtigt Arthur La Rooij
- Menno Demmenie machtigt Sebastian Zur
- Sander Bet machtigt Ismani Nieuweboer
- Kriek van der Meulen machtigt Jorrit Bootsma
- Vincent van der Meij machtigt David Hendriks
- Emiel Koridon machtigt Boris van Brussel
- Sjoerd Janse machtigt Reinier Kramer (vanaf 18:00)

3 Mededelingen

Mededelingen vanuit de voorzitter Na afloop van de ALV zal er gegeten worden in eetcafé Lago. De voorzitter vraagt wie er mee willen. Er wordt geteld hoeveel mensen er meegaan. Dit komt uit op 29 mensen.

De voorzitter vraagt of iedereen zijn telefoon op stil wil zetten en na afloop wil helpen opruimen.

Marten Folkertsma verlaat de vergadering om 17:10.

Mededelingen vanuit het bestuur Over twee weken is op vrijdag 28 oktober de kabouterborrel. Bij elk kabouterbiertje dat je drinkt krijg je een kabouterkledingstuk. Het bestuur nodigt iedereen hiervoor uit.

Mededelingen vanuit de Senaat Er zijn geen mededelingen vanuit de Senaat.

Mededelingen van leden

- Zazo Meijs zegt dat hij om 18:30 weggaat.
- 40 • Jeannine de Kuijper zegt dat ze ook eerder weggaat, maar ze weet nog niet hoe laat.
- David Hendriks zegt dat hij rond 18:30 weggaat.
- Sjoerd Janse zegt dat hij rond 18:00 weggaat en machtigt vanaf dat tijdstip Reinier Kramer.
- 45 • Felicio Gordilho Fernandes zegt dat hij uit de kascontrolecommissie gaat tijdens de wissel-ALV.

4 Vaststellen agenda

David Laan zegt dat Senaat met een hoofdletter geschreven moet worden, dit staat ook in het HR. Andrea Rusman zegt dat ze dit gaat meenemen.

De agenda is vastgesteld.

5 Goedkeuren notulen 09-03-2016

Op- of aanmerkingen op de notulen hadden van tevoren gemaild kunnen worden. De voorzitter vraagt of er nog opmerkingen zijn op de notulen (zie stuk 2). De notulen worden per pagina goedgekeurd:

55 Marten Folkertsma komt terug om 17:14.

- pagina 1: goedgekeurd
- pagina 2: goedgekeurd
- pagina 3: goedgekeurd
- pagina 4: goedgekeurd
- 60 • pagina 5: goedgekeurd
- pagina 6: goedgekeurd
- pagina 7: goedgekeurd
- pagina 8: goedgekeurd
- pagina 9: goedgekeurd
- 65 • pagina 10: goedgekeurd
- pagina 11: goedgekeurd
- pagina 12: goedgekeurd
- pagina 13: goedgekeurd
- pagina 14: goedgekeurd
- 70 • pagina 15: goedgekeurd
- pagina 16: goedgekeurd
- pagina 17: goedgekeurd

- 75 • pagina 18: in regel 589 staat dat Joris Hartman een hele volle doos Scoops jammer vindt. Joris Hartman zegt dat het hier over het versturen van de Scoops per post of digitaal, ging. Hij vraagt of hier iets mee gedaan is. David Laan zegt dat ze er mee bezig zijn. Aankomende Scoop zal opgestuurd worden naar Joris Hartman en iedereen die dat wil.
- pagina 19: goedgekeurd
- 80 • pagina 20: goedgekeurd
- pagina 21: goedgekeurd
- pagina 22: goedgekeurd
- pagina 23: goedgekeurd
- 85 • pagina 24: in regel 869 staat er dat Jelle van Urk het een goed idee vindt om tijdens de diplomauitreikingen cadeau's aan de afgestudeerden te geven en dat het kandidaatsbestuur hier over gaat nadenken. Joris Hartman vraagt of hier iets mee gedaan is. Ismani Nieuweboer zegt dat het bestuur het vergeten was, waardoor ze de data van de masteruitreikingen niet wisten. De data voor de bacheloruitreikingen zijn wel al bekend en staan ook in de bestuursagenda.
- pagina 25: goedgekeurd
- 90 • pagina 26: goedgekeurd
- pagina 27: goedgekeurd
- pagina 28: goedgekeurd
- pagina 29: goedgekeurd
- pagina 30: goedgekeurd
- 95 • pagina 31: vanaf regel 1162 houdt Marten Folkertsma een verhaal over Future Planet Studies, waarop David Laan in regel 1168 zegt dat dit te ingewikkeld is en uitgezocht kan worden voor de volgende ALV. Joris Hartman merkt op dat dit niet op de agenda staat en vraagt of het wel uitgezocht is. Marten Folkertsma zegt dat hij het wel met Milo Stroink besproken heeft, maar er nu nog niet veel over kan zeggen. Tijdens de volgende ALV zal hij er op terug komen.
- 100 • pagina 32: deze pagina gaat over het HR. Joris Hartman zegt dat er een aantal dingen mondeling waren aangepast, die te lezen zijn op pagina 32. Het HR is toen goedgekeurd, maar Joris Hartman zegt dat het goedgekeurd hoort te zijn met de wijzigingen zoals besproken. Reinier Kramer heeft dit ook naar het bestuur gemaïld en dit is meegenomen. Ismani Nieuweboer zegt dat de goede versie van het HR op 105 de website staat.
- pagina 33: goedgekeurd
- pagina 34: goedgekeurd
- 110 • pagina 35: David Laan heeft een algemene opmerking over de notulen. Hij vindt dat de notulen te zijn en hij denkt dat dit mensen weerhoudt van het lezen van de notulen. David Laan zegt dat de notulen al twee à drie jaar zo lang zijn, sinds de vergadering wordt opgenomen. Hij is van mening dat sommige dingen kunnen worden samengevat in plaats van helemaal uitgeschreven. Joris Hartman voegt hier aan toe dat niet alles wat gezegd wordt, genotuleerd hoeft te worden.
- 115 Behoudens eventuele spel- en taalfouten zijn de notulen met inachtneming van deze opmerkingen goedgekeurd.

6 Ingekomen stukken

Andrea Rusman zegt dat er drie stukken zijn ingekomen, waar apart over gestemd zal worden. Het bestuur heeft het stuk over de bestuursbeurs als financieel stuk rondge-
120 stuurd, maar Reinier Kramer heeft hierover contact gehad met het bestuur en zegt dat dit een ingekomen stuk hoort te zijn. Het stuk over de bestuursbeurs zal dus als stuk 12 behandeld worden. Stuk 13 gaat over de mededeling dat Felicio Gordilho Fernandes uit de kascontrolecommissie gaat en stuk 14 is de brief over de Senaat van Sebastiaan Arendsen en Peter Otte.

125 Ismani Nieuweboer verlaat de vergadering om 17:22.

Stemming: Het ingekomen stuk 12 wordt op deze vergadering behandeld.

- Onthouding: 0
- 130 • Voor: 45
- Tegen: 0
- Blanco: 0

Besluit: het ingekomen stuk 12 wordt behandeld op deze vergadering.

135 Job Jonkergouw komt binnen om 17:25 en Ismani Nieuweboer komt terug op hetzelfde tijdstip.

Stemming: Het ingekomen stuk 13 wordt op deze vergadering behandeld.

- Onthouding: 2
- Voor: 45
- 140 • Tegen: 0
- Blanco: 0

Het stemmen is mislukt, maar aangezien merendeel voor is, wordt het stuk per acclamatie aangenomen.

Besluit: het ingekomen stuk 13 wordt behandeld op deze vergadering.

145 Sebastiaan Arendsen licht het ingekomen stuk 14 kort toe. De brief gaat over de samenstelling van de Senaat en de zorgen die Sebastiaan Arendsen en Peter Otte erover hebben.

Stemming: Het ingekomen stuk 14 wordt op deze vergadering behandeld.

- Onthouding: 7
- 150 • Voor: 40
- Tegen: 0
- Blanco: 0

Het stemmen is mislukt, maar aangezien het merendeel voor is, wordt het stuk per acclamatie aangenomen.

155 **Besluit:** het ingekomen stuk 14 wordt behandeld op deze vergadering.

Alle ingekomen stukken worden meegenomen op deze vergadering.

7 Halfjaarverslag

Max Verweg zal het halfjaarverslag, dat toegestuurd is naar alle leden, toelichten.

160 Max Verweg begint met de veranderingen die het bestuur heeft doorgevoerd in de kamer. Het doel hiervan was om de kamer toegankelijker te maken en schoner te laten ogen. Stickerresten zijn verwijderd, de opstelling van de kamer is veranderd, er is een bredere kapstok geplaatst en er zijn twee extra prullenbakken in de kamer. Daarnaast vergadert het bestuur buiten de kamer en is er een kamercommissie, bestaande uit oud-
165 bestuursleden en drie actieve leden, om de kamer tijdens vergaderingen open te houden.

Voor het aantrekken van eerstejaars heeft het bestuur een eerstejaarsplan opgesteld. Een nieuw concept dat in het plan uitgeschreven staat, is de eerstejaarsgames. Deze worden elke donderdag tijdens een collegepauze gehouden en na de eerste tentamenweek zal dit
170 op maandelijks basis verdergaan. Daarnaast is er na de FI een welkomstmail verstuurd naar alle eerstejaars. Ten slotte is er een boekje uitgedeeld tijdens EJW, waarin een aantal commissies uitgelegd stonden met de vacatures die op dat moment open waren.

Voor de eerstejaars wiskundemasters is er een BBQ georganiseerd. Max Verweg zegt dat het een goed idee is om dit volgend jaar ook te doen voor de masters Physics and
175 Astronomy. De mastercommissie is nu wel inactief, maar het bestuur is bezig met het vernieuwen van de commissie.

Het digitale pofsysteem, gemaakt door Robbie Rens, werkt best goed. Het pofverlies is stabiel geworden. In de toekomst zal het de taak van portefeuillehouder ICT worden
180 om het programma te onderhouden.

De goede-doelencommissie is nog niet opgestart maar er is wel al de mogelijkheid om ervoor te solliciteren.

De nieuwe website is online gegaan en het wordt veel gebruikt, onder andere door middel van blogposts. Het is moeilijk om de commissiepagina's bij te houden, maar het
185 bestuur is op zoek naar een oplossing hiervoor.

Het bestuur is bezig met de merchandise. Er is een poll op Facebook gehouden over de kledingstukken die de leden graag willen kopen. Het doel is om voor 23 november hiermee klaar te zijn, zodat het verkocht kan worden tijdens de dies.

In het beleidsplan staat beschreven dat het bestuur de nieuwsbrief elke maandag in
190 de ochtend/middag wil verzenden en dat is tot nu toe gelukt. Hierdoor praten mensen overdag meer over de nieuwsbrief. Er wordt bijna nooit een foto van de week ingestuurd, maar er wordt wel over gepraat.

In het licht van PR heeft elk bestuurslid een persoonlijke mail en de handtekening onderaan deze mails is veranderd.

195 Max Verweg vertelt dat er een aantal bijzondere activiteiten zijn geweest, die hij kort zal toelichten.

Er is een student-docentborrel geweest. Dit was een geslaagd evenement en het bestuur wil het binnenkort weer organiseren. Het lustrum was ook geslaagd. Er waren leuke
200 activiteiten, die in het budget pasten. Complimenten aan de commissie.

De studiereis naar Japan is goed gegaan. Er ging een leuke gemixte groep van niet-actieve en actieve leden mee. David Laan merkt op dat de studiereis niet tijdens de ALV van de NSA besproken moet worden, omdat het door een stichting georganiseerd is. Max Verweg zegt dat er tijdens de Japanreis echter liquiditeitsproblemen waren van
205 de stichting, wat voor problemen zorgde met de financiën van de NSA.

Het is niet gelukt de case competition op te zetten, maar het bestuur is op zoek naar een case competition waar de leden aan kunnen meedoen. Max Verweg vraagt de leden het bestuur te mailen als ze een idee hebben voor een competitie.

De LIMO is geslaagd, veel dank aan de commissie.

210

Max Verweg vertelt over de nieuwe plannen die niet in het beleidsplan van het bestuur staan.

Max Verweg zegt dat hij het moeilijk vindt om met elke commissie contact te houden, daarom wil hij commissievergaderingen gaan organiseren. Het bestuur wil misschien het
215 pofstelsysteem op krediet gaan doen, omdat de leden nu €50,- schuld bij de NSA kunnen opbouwen. Jelle van Urk gaat hier straks verder op in tijdens het bespreken van het financieel halfjaarverslag.

Op 23 november, de verjaardag van de NSA, zal er een groot feest gehouden worden. Eind januari zal er een CERN-reis plaatsvinden. Het plan is om 3 nachten in Genève te
220 verblijven en twee dagen CERN te bezoeken.

Het bestuur wil de bestuurswissel vervroegen. De voornaamste reden hiervoor is dat de wintersport in de eerste week van maart zal plaatsvinden (is het HUSK of HUKS?).
Daarnaast zal het bestuur dan een halve maand minder in een ander boekjaar werken.
225 Het vervroegen van de wissel heeft als gevolg dat de sollicitaties voor het bestuur eerder gehouden moeten worden.

Max Verweg vertelt kort hoe het met de portefeuilles gaat.

Acquisitie: het bestuur wilde proberen vanuit het buitenland acquisitie binnen te
230 halen. Max Verweg en Melin Walet zijn naar Hannover geweest, maar het is niet gelukt daar iets te doen met acquisitie.

Boeken: er waren interne problemen bij Person, maar dit is goed naar de leden gecommuniceerd. De uitgifte van de boeken voor eerstejaars is vanuit de NSA-kamer gedaan. Dit leverde wel extra drukte op de eerste week. Extra mankracht bij het uitdelen is
235 handig voor volgend jaar.

Commissies: de commissies zijn goed gevuld en de wiskundecommissie is toegevoegd. Er is ook een natuurkundecommissie, wat een label is voor de kermis- en lezingencommissie.

ICT: de website wordt veelvuldig gebruikt en er wordt naar marketingssoftware van Copernica gekeken.
240

Scoop: het gaat waarschijnlijk lukken om vier keer de Scoop uit te brengen. Er zijn er al twee uitgekomen, de derde is in de maak en de vierde is gepland voor februari. Daarnaast is de commissie aan het uitbreiden, er komen nieuwe schrijvers en een extra eindredacteur.

245 **Voorraad:** dit is het bestuur goed bevallen. Het is duidelijk wie het bestellen regelt en er worden veel nieuwe dingen besteld. Er is ook meer ruimte in het opslagblok, zodat er meer voorraad in kan staan.

250 Max Verweg zegt dat er nu tijd is voor het stellen van vragen. Zazo Meijs vraagt of het voorschieten van geld aan leden via het pofsysteem echt zo een grote kostenpost is. Jelle van Urk zegt dat de kosten steeds hoger oplopen doordat er zoveel nieuwe eerstejaars zijn en dit zorgt voor liquiditeitsproblemen. Marten Folkertsma zegt dat er nu 120 mensen op de poffijst staan, die allemaal maximaal €50,- in de schuld mogen staan waardoor de NSA meer dan €5000,- kan voorschieten aan de leden. Jelle van Urk voegt hieraan toe
255 dat dat de NSA nu nog €2000,- van leden krijgt door de poffijst. Robbie Rens vraagt of dit bedrag fluctueert. Jelle van Urk zegt dat de schulden van de poffijst alleen maar groter worden door de ledengroei. Robbie Rens geeft aan dat hij het alsnog niet veel geld vindt ten opzichte van de €17000,- debiteuren van bedrijven, die de NSA op veel willekeurige momenten binnenkrijgt. Jelle van Urk vertelt dat het niet alleen €2000,-
260 is, maar dat dit samen met het krediet al op €4000,- kan uitkomen en het is wel fijn om dat op de rekening te hebben. Het liquiditeitsprobleem kan hier ook mee opgelost worden, omdat dat nu om €3000,- gaat volgens Reinier Kramer. Robbie Rens vraagt of het bestuur er niet voor kan zorgen dat er meer geld op de rekening staat door een beetje winst te maken tijdens het bestuursjaar. Jelle van Urk vindt dit een goed idee.

265 Arthur La Rooij reageert op het idee om krediet op te bouwen voor de poffijst. Hij zegt dat dit bij andere verenigingen ook werkt. Yvette van Nek voegt hieraan toe dat je geen hoge pofschulden wilt hebben op een paar namen. Jorrit Bootsma vraagt of het bestuur niet bang is dat er meer voorraad gestolen gaat worden als je krediet invoert. Jelle van
270 Urk antwoordt dat de leden die nu al zo eerlijk zijn om te betalen, niet plots dingen gaan stelen. Robbie Rens is het echter met Jorrit Bootsma eens. Hij heeft hierbij als argument dat leden waarvan het krediet op is en ze bijvoorbeeld een biertje willen, het gewoon pakken met het plan later te poffen. Dit kan snel vergeten worden. Jorrit Bootsma zegt dat het bestuur zichzelf onnodig moeilijk zal maken met krediet, want €2000,- is niet
275 zoveel geld.

Arthur La Rooij zegt dat als je mensen vraagt van tevoren te betalen, het niet betekent dat ze niet rood kunnen staan. Mike de Haan voegt hierbij aan toe dat als je de poffijst automatisch laat updaten, mensen niet lang zwart op de lijst hoeven te staan. Maarten Post vindt het leuk om veel in de min te staan, dat af te betalen en hetzelfde te moeten
280 betalen als krediet.

Sjoerd Janse verlaat de vergadering om 18:00.

Jorrit Bootsma vraagt of het bestuur heeft nagedacht over automatisch afschrijven. Jelle
285 van Urk antwoordt dat erover nagedacht is en dat er nog naar gekeken zal worden. Jorrit Bootsma voegt hieraan toe dat het hem fijner lijkt voor de leden om automatisch te laten afschrijven, in plaats van krediet. Jelle van Urk brengt hier tegenin dat hij een beetje heeft rondgevraagd en veel leden positief op krediet reageren.

Simon Ilić vraagt waarom het bestuur de schuld die iemand kan staan op de poffijst
290 niet verlaagd, dus van €50,- naar bijvoorbeeld €20,-. Jelle van Urk zegt dat sommige
mensen in een week al voor €20,- poffen, dus dan moet diegene gelijk op zwart. Hij zegt
dat het wel kan als het pofsysteem aan de website wordt gekoppeld en het verrekenen
van de pofschuld automatisch wordt.

295 Jeannine de Kuijper vertelt dat ze veel moeite heeft gehad bij het bestellen van een boek
voor biofysica. Eerst kwam ze niet in de website van Pearson en vervolgens heeft ze een
boek gekocht, die wel op de lijst van de site stond, die Pearson niet eens heeft. Haar hele
werkgroep heeft het boek niet. Ze vindt het vreemd dat ze naar een website is gestuurd,
die het boek niet eens verkocht. Jeannine de Kuijper heeft Pearson opgebeld, maar ze
300 konden haar niet verder helpen. Ismani Nieuweboer geeft aan dat het voor de volgende
keer handiger is als ze eerst naar het bestuur mailt, want hij kan haar helpen maar niet
tijdens een ALV. Jeannine de Kuijper vraagt of het bestuur in de toekomst wil kijken
of de boeken wel verkocht worden. Ismani Nieuweboer zegt dat ze dat zullen doen en
bedankt Jeannine de Kuijper voor haar reactie.

305 Gavin Pelan zegt dat het bestuur elke donderdagmiddag een eerstejaarsspelletje doet
tijdens de pauze van het vak basiswiskunde. Maar het hoorcollege wordt opgenomen,
waardoor de helft van de studenten aanwezig is. Hij geeft aan dat het handiger is de
spelletjes te verplaatsen naar een andere dag, zodat het bestuur meer leden kan bereiken.

310 Gavin Pelan zegt dat het ook leuk is als het boekje voor de eerstejaars verspreid wordt
onder alle leden, in plaats van alleen tijdens het EJW. Niet alle eerstejaars zijn namelijk
mee naar het EJW. Max Verweg vindt dit een goed idee en zal dit binnenkort doen.

Emma van der Grijp vindt het jammer dat de casus competitie niet is doorgegaan en
315 vraagt waarom het uiteindelijk niet gelukt is. Max Verweg vertelt dat het in het begin
moeilijk was om casussen te vragen bij een bedrijf. De commissie wilde graag een casus
die echt speelde binnen een bedrijf, maar de meeste bedrijven hebben toponderzoekers
die de casussen al oplossen. Uiteindelijk was het plan om op een andere manier de casus
competitie voort te zetten, door bijvoorbeeld een opgeloste casus te gebruiken, maar na
320 de zomervakantie was er geen motivatie meer in de commissie. Max Verweg geeft aan
dat het niet handig was dat hij ook voorzitter van het bestuur is, want hierdoor heeft hij
minder tijd in de commissie kunnen stoppen.

Emma van der Grijp vraagt of het bestuur nog wil proberen een casus competitie op
te zetten. Max Verweg zegt dat het bestuur nog wil proberen om mee te doen aan een
325 bestaande casus competitie en Melin Walet geeft aan dat een andere optie zou kunnen
zijn om bedrijven te vragen of ze op kleinere schaal een casus willen doen, dus alleen met
NSA-leden.

Sebastiaan Arendsen voegt hieraan toe dat hij vaker heeft meegelopen met een consul-
tancy event organiseren voor de NSA, en merkte dat bedrijven steeds minder zin hebben
330 om met concurrenten een casus te doen. Het is veel makkelijker als je van één bedrijf een
casus gaat oplossen.

Jorrit Bootsma vraagt hoe het bestuur meer aandacht aan de mastercommissie gaat besteden. Melin Walet zegt dat ze ermee bezig zijn, maar in het begin was het onduidelijk wie het voortouw zou nemen. Nu is dat duidelijk en is het bestuur begonnen met promoten door FB-berichtjes te plaatsen en door aankomende maandag langs een hoorcollege te gaan. Het zal een algemene mastercommissie worden, dit is onder andere handig voor het promoten en de acquisitie.

David Laan zegt dat de omzet bij het PLANCKS rond de €35000,- is. Dat is heel veel geld en een gigantisch risico. In december is de deadline voor het vormen van de commissie en David Laan vindt dat dit eerst door de ALV moet omdat het om zoveel geld gaat. PLANCKS is een internationale competitie voor natuurkundestudenten en staat voor Physics League Across Numerous Countries for Kickass Students. De organisatie rouleert tussen landen, maar dit jaar is het niet goed overgenomen binnen IAPS en het SPIN heeft gevraagd of een Nederlandse vereniging met natuurkundestudenten het wil organiseren in 2018. Twee jaar geleden is het in Leiden gehouden, waarbij er een omzet van €35000,- was. In Utrecht was de omzet €50000,-, omdat Stephen Hawking er ook was.

Het lijkt David Laan heel leuk om het PLANCKS in Amsterdam te hebben, maar het bestuur moet er rekening mee houden dat de Leidsche Flesch en A-eskwadraat problemen hebben gehad met de organisatie. David Laan vraagt of hierover na is gedacht. Max Verweg zegt van niet en wilde het daarom opbrengen tijdens de ALV. Jorrit Bootsma vraagt of de organisatie over de rekening van de NSA zal gaan. David Laan zegt dat in Leiden hiervoor een stichting is opgericht die niet aan Leiden zelf verbonden is, die de NSA wellicht zou kunnen gebruiken.

Arthur La Rooij vraagt waar het PLANCKS in 2017 plaats zal vinden. David Laan zegt dat het in Oostenrijk plaats zal vinden.

Jeannine de Kuijper en Stefanie Fijma verlaten de vergadering om 18:17.

Arthur La Rooij vindt het organiseren van het PLANCKS een groot risico. Als er een commissie gevormd wordt, vindt Arthur La Rooij dat deze commissie eerst aan de ALV gepresenteerd moet worden zodat erover gestemd kan worden. Max Verweg merkt op dat hij denkt dat de mensen die geschikt zijn de meeste ervaren mensen zijn en daarvan zitten de meeste mensen nu in de vergadering.

Reinier Kramer vindt de discussie over PLANCKS niet zinnig, want het bestuur heeft het niet uitgewerkt. David Laan zegt dat het heel leuk zou zijn als het bestuur dit gaat uitwerken en hij wil daar wel mee helpen. Het moet duidelijk zijn dat de NSA het evenement financieel kan dragen.

Andrea Rusman sluit het punt af met het advies aan het bestuur dat op het moment dat er een commissie gevormd wordt, het bestuur het beste ook een nieuwe ALV kan plannen.

Robbie Rens heeft een opmerking over het pofsysteem. Het bestuur heeft gezegd dat het onderhouden van het programma de verantwoordelijkheid van portefeuillehouder ICT gaat worden, maar hij is het daar niet mee eens. Hij zegt dat het systeem dusdanig goed

moet zijn dat iedereen ermee overweg kan. Tot dit het geval is, is het wel fijn als Robbie Rens een beetje hulp heeft.

380 Robbie Rens heeft een vraag over de website. Hij vraagt het bestuur of ze op dit moment een plan hebben over hoe ze de website willen vullen en of ze er actief mee bezig zijn. Max Verweg zegt dat ze op dit moment daar nog niet zoveel tijd in hebben gestopt, maar binnenkort met de WebCie eraan willen gaan zitten. Nigel van Herwijnen vertelt dat de WebCie er al mee bezig is en intern een lijstje heeft met kleine stapjes, vooral omtrent
385 de lay out, die ze willen maken om de website te verbeteren. Binnenkort is er weer een vergadering waarin ze dit gaan bespreken.

Robbie Rens vraagt of de WebCie ook bezig is met de grotere dingen, zoals een inlogstelsel waarbij alleen NSA-leden een account kunnen maken. Nigel van Herwijnen zegt dat ze daar mee bezig zijn, maar dat het moeilijker is dan verwacht. Mike de Haan
390 vertelt dat de website in Django gemaakt is en dat sommige dingen meer tijd kosten dan verwacht was, de commissie heeft de website wel uit liefde gemaakt.

Arthur La Rooij vindt dat het wel heel belangrijk is dat alle foto's op de site staan, wat nu niet het geval is. Hij zegt dat de €1500,- die eigenlijk aan het pofstelsel besteed zou worden, ook besteed kan worden aan het aannemen van mensen die de website kunnen
395 verbeteren. Het is fijner als de website zo snel mogelijk ge-updated is. Arthur La Rooij geeft aan dat hij op zoek is naar bepaalde foto's en die op de site niet kon vinden. Andrea Rusman zegt dat hij het bestuur kan mailen voor deze foto's.

Robbie Rens zegt dat de WebCie het wel uit liefdadigheid doet, maar het bestuur mag deze commissie best pushen door deadlines te stellen.

400 Arthur La Rooij heeft nog een opmerking over het pofstelsel en krediet. Hij vindt namelijk dat het instellen van krediet en het automatiseren van het pofstelsel via de website niet gelijk af hoeft te zijn.

Daarnaast is Arthur La Rooij verbaast over het verhaal van de Brainwave. Hij zegt dat
405 de decaan ook voor een deur en een eigen uitgang is en vraagt aan Marten Folkertsma of Stichting Brainwave daar hard mee bezig is. Marten Folkertsma zegt van niet, omdat het functioneren van de stichting op het moment zelf al een spannend puntje is. In het begin is de stichting niet goed van start gegaan, maar Marten Folkertsma is nu hard bezig met het bestuur van de stichting draaiende te krijgen. Het bestuur moet namelijk wel
410 draaiende zijn als je veranderingen doorgevoerd wil hebben. Arthur La Rooij zegt dat het NSA-bestuur verantwoordelijk is voor het draaiend houden van Stichting Brainwave. Marten Folkertsma zegt dat het wel steeds beter gaat met de stichting en dat aankomende vergadering bijvoorbeeld de deur besproken wordt.

Arthur La Rooij heeft nog een vraag over de Brainwave. Voorgaande jaren kocht de
415 NSA zelf het bier in, maar dat doet de Brainwave via Eurest. Arthur La Rooij vraagt zich af of het contract dat de NSA had omtrent het bier inkopen dan eenzijdig is opgezegd. Marten Folkertsma zegt dat dit niet het geval is. Stichting Brainwave is overgestapt op een andere, goedkopere, bierleverancier en toen bleek het dat de tapvergunning van InBev is. InBev heeft vervolgens de koppen van de bar laten afknippen, omdat ze niet wilden
420 dat er een andere bierleverancier was. Nu wordt er dus bier ingekocht via Eurest, maar

er is nog steeds een regeling waardoor het bier betaalbaar is.

Arthur La Rooij vraagt of er geld begroot is voor de wis- en natuurkundecommissie en of ze al zijn opgericht. Jelle van Urk zegt dat er dit jaar geen geld voor begroot is. Max Verweg zegt dat de wiskundecommissie al bestaat en de natuurkundecommissie ook, maar
425 de natuurkundecommissie is vooral een label. Arthur La Rooij geeft aan dat in zijn bestuursjaar er een wiskundeclub was, die €700,- heeft gekregen.

Reinier Kramer heeft een aantal vragen die hij gaat stellen voor Sjoerd Janse. De eerste
430 vraag gaat over de CERN-reis, die in de buurt van de wintersport en studiereis gepland is. Sjoerd Janse vraagt zich af of er niet minder mensen met de wintersport/studiereis meegaan door de CERN-reis. Melin Walet vertelt dat de reis in januari is, terwijl wintersport pas in maart zal plaatsvinden en de BEC in het voorjaar. Daarnaast is de reis redelijk specifiek en biedt meer variatie voor de leden om ergens naartoe te gaan. Reinier
435 Kramer zegt dat de BEC en CERN-reis wel gerelateerd zijn, maar Melin Walet geeft aan dat hier vier maanden tussen zitten dus zij zou sowieso wel naar beide reizen gaan. De CERN-reis duurt ook minder lang waardoor je niet een hele week colleges mist.

Reinier Kramer heeft een vraag van Sjoerd Janse over de bestelling bij de Albert Heijn.
440 Een jaar geleden was het probleem dat er maar vier kratjes bier per keer besteld mochten worden, Sjoerd Janse vraagt zich af of dit nu nog steeds het probleem is. Kelly Weerman zegt dat dit niet meer het geval is. Er mogen zes kratjes per merk per keer besteld worden. Doordat er vaak één of twee merken in de aanbieding zijn, hoeft Kelly Weerman geen goedkoop bier meer te bestellen en besteld ze meestal twaalf of meer kratjes per week.

445 De laatste vraag van Sjoerd Janse is voor David Hendriks, Sjoerd Janse wil graag weten of de pincode van het pofsysteem (waardoor andere leden niet op andere namen kunnen poffen) veranderd kan worden via de website. David Hendriks zegt dat dit nog niet kan, maar dat er wel al naar gekeken wordt.

450 Reinier Kramer geeft aan dat het best krap is voor het bestuur om de realisatie af te hebben binnen twee weken, ook omdat er overlegd moet worden met de kascontrolecommissie. Het bestuur wil namelijk een halve maand eerder wisselen. Reinier Kramer zegt dat het niet onmogelijk is, maar geeft het bestuur als advies mee hier wel rekening mee te houden.

455 Tim Hoogeveen vraagt of het niet mogelijk is om eerst de wissel-ALV te houden en later pas de decharge-ALV, zodat het bestuur langer heeft voor de realisatie. Reinier Kramer zegt dat dit mogelijk maar niet handig is, want hierdoor zullen er drie ALV's vlak achter elkaar plaatsvinden.

460 Arthur La Rooij zegt dat als het bestuur denkt de realisatie niet eerder af te kunnen hebben, het boekjaar ook eerder gesloten kan worden. Reinier Kramer zegt dat dit niet meer mogelijk is, omdat het verschuiven van het boekjaar een jaar van tevoren via de ALV moet. Het boekjaar is volgens de statuten van 1 september tot en met 31 augustus en moet een jaar van tevoren vastgesteld worden via de ALV. Sebastiaan Arendsen zegt dat het om het verenigingsjaar gaat en dat het nu ter tafel gekomen is. Tijdens het puntje

465 W.V.T.T.K. kan over het verenigingsjaar gestemd worden.

Zazo Meijs zegt dat de wiskundecommissie ook bezig is met opleidingsgerelateerde zaken en vraagt of de natuurkundecommissie hier ook mee bezig is. Momenteel zijn er toevallig mensen die zowel in de opleidingscommissie van wiskunde als de wiskundecommissie
470 zitten, maar Boris van Brussel zegt dat het niet de taak van de wiskundecommissie is om zich met zaken gerelateerd aan de opleiding bezig te houden.

Zazo Meijs vraagt of we dit jaar plannen hebben om vanuit het bestuur de masters te bereiken. Max Verweg zegt dat het bestuur erover gaat nadenken.

475 De vergadering wordt geschorst om 18:37. Zazo Meijs verlaat de vergadering om 18:37.

De vergadering wordt hervat om 18:50.

8 Financieel halfjaarverslag

Jelle van Urk zal eerst de balans, dan de halfjaarlijkse realisatie en daarna de aangepaste
480 begroting voor aankomend halfjaar laten zien en toelichten.

Jelle van Urk zegt dat er gerealiseerd is tot 7 september. Debiteuren acquisitie stond op dat moment op €17000,-. Dit was verdeeld in 3 categorieën: activiteiten, acquisitie 2015 en acquisitie 2016. Voor het activiteiten deel is €1500,- al binnen en de rest is gefactureerd.
485 Voor de acquisitiedeals uit 2015 is €2400,- al binnen en is €2200,- gefactureerd. De rest van de contracten loopt later af en wordt later gefactureerd. De overige ±€6400,- zijn deals uit 2016 en kan pas volgend jaar gefactureerd worden. Er is uit dit lijstje dus al een hoop afgerond.

Het tweede deel van de debiteuren staat nu op €10000,-, waarvan de NSA nog €3000,- ledenbijdrage vanuit Atheneum moet krijgen. Ismani Nieuweboer en Jelle van Urk zijn daar mee bezig. Een deel van de acquisitie is al binnen. Het puntje leden en poffijst is iets lastiger, maar het bestuur is hier actief mee bezig. Jelle van Urk heeft een bestand in de drive gezet met alle namen waar achteraan gegaan moet worden en dit met de rest van het bestuur gedeeld.

495 Stichting Paul Erdos heeft geld geleend van de NSA. Op het moment dat de stichting genoeg geld heeft, krijgt de NSA het geleende geld terug.

Jelle van Urk gaat door naar de crediteuren. Hieronder valt onder andere het broertjesbesturenweekend. Het is niet de bedoeling dat hier winst op wordt gemaakt. Dit is wel
500 gebeurd, dus de leden die mee waren moeten nog geld terugkrijgen.

Eurest en faculty services worden geregeld via het WBS-element en dat wordt allemaal verrekend met de facultaire subsidie. Via het bedrijf Xerox heeft de LIMO-commissie boekjes laten drukken, wat ongeveer €1000,- was. Het bedrijf heeft nog geen factuur gestuurd, maar Jelle van Urk is ermee bezig.

505

Jelle van Urk zegt dat de balans was en vraagt of er nog vragen over zijn. Arthur La Rooij

vraagt of de liquiditeitsproblemen te maken hebben met dat de omzet groeit maar dat de toezeggingen later pas gefactureerd kunnen worden. Jelle van Urk zegt dat dit klopt, waardoor Arthur La Rooij met het voorstel komt om in grote contracten met bedrijven

510

betaaltermijnen af te spreken. Reinier Kramer vindt dat een goed idee, maar voegt hieraan toe dat het liquiditeitsprobleem niet door de groei van de omzet komt maar doordat het acquisitiebedrag heel groot is in verhouding met het eigen vermogen. Arthur La Rooij vindt het vreemd dat het bestuur wel ja antwoordde op zijn eerste vraag, maar Reinier Kramer niet.

515

Sebastiaan Arendsen vraagt wat de vlottende activa op dit moment zijn. Jelle van Urk zegt dat het iets meer dan €7000,- is. Reinier Kramer voegt hieraan toe dat het iets meer dan €7000,- is, maar als de €6000,- bestuursbeurs wordt uitgekeerd er iets meer dan €1000,- op de rekening zal staan. Jelle van Urk zegt dat er al een deel gefactureerd

520

is wat nog binnen moet komen, zoals atheneum en een paar bedrijven. Arthur La Rooij zegt dat het bestuur op de dag van de realisatie niet genoeg geld had om zichzelf uit te betalen. Jelle van Urk zegt dat dit klopt, waarop Arthur La Rooij zegt dat de bestuursbeurs geen crediteur is maar het bestuur zelf.

525

Arthur La Rooij zegt dat de NSA €4000,- heeft opgenomen uit het excursiefonds, maar dat staat niet op de realisatie. Jelle van Urk zegt dat dit onder het puntje opgenomen reserveringen valt. Arthur La Rooij vraagt of het geld is uitgeleend. Jelle van Urk zegt dat ongeveer de helft is uitgeleend aan stichting Paul Erdos, wat niet permanent is. Er is dus geen excursiefonds meer. Arthur La Rooij vindt dat dit netjes op de balans staat.

530

Jelle van Urk laat de halfjaarlijkse realisatie via de beamer zien. Hij begint bij de bestuurskosten en zegt dat hij de bankkosten en verzekeringen apart wil aanstippen. De bankkosten zijn namelijk duurder uitgevallen dan vorig jaar, onder andere door de creditcards die voor de reis naar Japan nodig waren. Normaal vallen de bankkosten onder

535

het potje kosten dagelijks bestuur, maar nu staat dat apart op de realisatie omdat de kosten zo hoog zijn. De verzekeringen zijn normaal €800,- in totaal, maar het vorige bestuur is vergeten een factuur te betalen waardoor Jelle van Urk dit moest doen en de kosten hoger uitvallen.

540

Hij gaat verder met de grote activiteiten. Het AJW is €400,- duurder geworden, doordat er minder deelnemers bij het AJW waren en er een bord van de accommodatie van €300,- stuk is gemaakt door buitenstaanders.

545

Er is winst gemaakt bij de eindejaars-BBQ, omdat het vlees goedkoper was en er meer mensen waren. De LIMO heeft €1400,- winst gemaakt. Dit geld gaat de NSA houden, aangezien de NSA ook het verlies zou moeten hebben betaald. Dit is overlegd tijdens het WISO. Door miscommunicatie tijdens de wintersport van afgelopen februari, is er €300,- aan uitgegeven.

550

De samenwerking met bedrijven staat in de realisatie op €7500,-, maar we zitten nu al op €11500,- dus dat gaat de goede kant op.

Het inwerkweekend is geen reservering meer, omdat het bestuur eerder gaat wisselen. Dus het weekend zal tijdens dit boekjaar plaatsvinden. Dit gaat onder bestuurskosten vallen.

555 In de realisatie staat dat één Scoop betaald is, maar ondertussen is de tweede editie ook al betaald en staat de derde gepland. Jelle van Urk denkt dat vier Scoops uitbrengen wel gaat lukken.

Ten slotte is er nog niet veel uitgegeven door de mastercommissie, omdat deze commissie uit elkaar gevallen is.

560 Emma van der Grijp zegt dat de leden het bord op de AJW-locatie niet hebben gesloopt en vraagt waarom de NSA dan toch €300,- moet betalen. Jelle van Urk zegt dat de commissie niet weet welke mensen het bord gesloopt hebben, maar het is tijdens het weekend gebeurd dus de NSA is hier verantwoordelijk voor. Er is gemaïld met de eigenaar van de accommodatie, maar die wilde niet luisteren.

565 Yvette van Nek vraagt of Jelle van Urk weet of de LIMO-commissie zijn best heeft gedaan om het extra geld uit te geven. Jelle van Urk zegt dat dit gebeurd is door het avondeten na de wedstrijd helemaal te financieren en de speciaalborrel gratis te maken.

570 Arthur La Rooij vraagt waarom het bedrag bij de bestuurskleding afgerond is. Jelle van Urk zegt dat de kleding duurder uitviel dan €400,- en het bestuur het verschil zelf heeft betaald. Arthur La Rooij zegt dat de bestuurskleding geen andere post is dan de rest, dus hij vindt dat de kleding best duurder uit mag vallen in de realisatie.

575 Arthur La Rooij vraagt of er een kasverschil is. Jelle van Urk zegt dat er €2,64 meer was tijdens de telling. Dit kan misschien komen door een verkeerde telling van de bierpotten.

Arthur La Rooij wil weten waarom de brainwaveborrels niks kosten. Jelle van Urk zegt dat de borrels via de stichting gaat en de stichting ook het drinken inkoopt, daarom heeft Jelle van Urk de kosten op de commissies gegooïd als die in de Brainwave wilden borrelen.

580 Arthur La Rooij herhaalt dat hij er voor is om geld te investeren in programmeurs voor de website.

David Laan heeft nog een opmerking over het kapotgemaakte bord van het AJW. Hij zegt dat volgens hem de NSA het bord niet had hoeven te betalen en dat het nu weggegooid geld is. Simon Ilić zegt dat de mensen die het bord stuk hebben gemaakt, op hun terrein zijn geweest en uitgenodigd zijn door NSA-leden. Hij vindt dat het dus de verantwoordelijkheid is van de NSA. Daarnaast is er geen bewijs dat andere mensen het bord hebben gesloopt, voegt Sebastian Zur toe. Simon Ilić zegt dat de kosten ook wel betaald kunnen worden door de leden die de onbekende mensen hebben uitgenodigd. Het gaat over het bordje recreatie. Joris Hartman is het hiermee eens en voegt eraan toe dat de NSA nu betaald voor de vrienden van leden.

590 Andrea Rusman concludeert dat het advies aan de AJW-commissie is om uit te zoeken om welke mensen het gaat en om na te gaan of die mensen het geld kunnen betalen.

595 Xanthe Verbeek komt binnen om 19:05.

Isabelle Liesker vraagt of het bestuur heeft onderzocht waarom er minder mensen op het AJW waren dan verwacht. Jelle van Urk vertelt dat er in juni meer grote activiteiten waren. Het zeilweekend was het weekend ervoor. De LIMO werd op de vrijdag van het
600 AJW gehouden. Daarnaast kon een hele grote groep alumni niet komen, wat al tien man scheelde. Ten slotte was de promotie ook slechter dan voorgaande jaren. Isabelle Liesker vraagt of er tips zijn voor de volgende AJW-commissie. Jelle van Urk zegt dat er al een evaluatie geweest is, waar alle tips zijn genotuleerd.

605 Simon Ilić vraagt of de LIMO-commissie is nagegaan of de NSA het overgebleven geld echt mag houden. Ismani Nieuweboer antwoordt dat het WISO, het overlegorgaan van de Nederlandse studieverenigingen van Wiskunde en Informatica, geen vereniging is en dat daarmee het geld van de NSA is. Simon Ilić vraagt of het wel mag dat universiteitsgeld
610 via deze omweg bij de NSA terechtkomen. Misschien kan de winst in de wiskundecommissie geïnvesteerd worden, oppert Arthur La Rooij. Ismani Nieuweboer zal nagaan of er contractuele verplichtingen zijn.

Jelle van Urk laat de begroting van aankomend halfjaar zien en geeft aan dat er links een verlies van €2600,- staat. Dit klopt niet en komt doordat er geschoven is met de rijen,
615 waardoor de sommatie niet meer klopt.

De winst van het lustrum gaat naar het maken van de almanak. Er wordt meer geld ingestopt vanuit de acquisitie van Melin, waarvoor onderaan in de begroting een apart potje is gemaakt. Hetzelfde geldt voor het symposium. Er staat nu dat er €2500,-
620 vanuit de NSA wordt betaald, maar dit is €2000,- en €500,- door acquisitie. Daarnaast denkt het bestuur dat Melin Walet meer geld binnen kan halen, dus het acquisitiepotje is verhoogd. Het staat nu op €16000,-, plus twee keer €500,- vanwege het symposium en de almanak.

Er zal een extra feest gehouden worden voor de verjaardag van de NSA, waar €300,- ingestopt zal worden.

625 Voor de lezingencommissie is er een reservering gemaakt. Omar Boukattine van de lezingencommissie is namelijk naar Jelle van Urk gekomen met de boodschap dat ze nu al bezig zijn met het regelen van een grote spreker voor volgend jaar. Voor de zomervakantie hadden ze ook een grote lezer, maar die wilde uiteindelijk geen geld waardoor er nu veel
630 geld over is. Dit geld wil de commissie graag stoppen in de nieuwe grote spreker.

Jelle van Urk zegt dat het bestuur €300,- in de wintersport gaan steken, omdat de reis steeds duurder wordt vanwege HUSK.

Jelle van Urk vertelt kort over de materiële investering. Tot nu toe is er een pinautomaat voor het lustrum gekocht en wat kleine dingen zoals een tablethouder en een kapstok.
635 Het bestuur moet nog de tablet van Robbie Rens zijn ouders betalen. Daarnaast willen ze een gereedschapskist kopen, de koelkast laten repareren en nog wat kleine dingen.

De winst is nu op €4000,- in plaats van €2000,- begroot, omdat er geld over was en het bestuur het fijn vindt om het liquiditeitsprobleem een beetje te verminderen.

640 Arthur La Rooij zegt dat de nieuwe begroting te weinig verschilt met de oude begroting en vindt het prima. Hij vindt dat hier niet over gestemd hoeft te worden. Andrea Rusman zegt dat dat ook niet nodig is.

Robbie Rens heeft een opmerking over het bier- en frisdrankverkoop. Op het moment staat dit op €500,- verlies en hij denkt dat het niet gaat lukken om dit op nul euro te
645 krijgen. Jelle van Urk is het hier niet mee eens, want Kelly Weerman en hij houden rekening met het verlies tijdens het bestellen. Ze kopen op het moment minder dure dingen in en het verlies is nu alweer 300 euro. Het verlies is goed te reguleren op deze manier.

Dennis Buijsman vraagt of het filtertje van de koelkast niet verstopt zit, waardoor
650 de koelkast lekt. In hun jaar was dit namelijk het geval en toen had hij de koelkast gerepareerd. Hij zal morgen even naar de koelkast kijken.

De symposiumcommissie krijgt €500,- extra, maar Peter Otte vindt dit niet nodig. Hij stelt voor om het extra geld in de wiskunde- of lezingencommissie te stoppen. Jelle van Urk zegt dat hij hierover met het bestuur gaat overleggen.

655 Yvette van Nek vraagt of de KAC wel genoeg geld heeft. Er is al €1600,- uitgegeven, dus er is nog €1400,- over. Marten Folkertsma zegt dat de kabouterborrel bijna niks gaat kosten, maar dat er wel een nieuwe grote activiteit gepland staat. Hij geeft aan dat er rekening gehouden wordt met het geld.

660 Yvette van Nek zegt dat er op de begroting geen verzekeringskosten staan. Jelle van Urk zegt dat dit klopt omdat er altijd twee rekeningen zijn hiervoor en deze al zijn betaald.

David Laan vraagt of de verzekering voor de bestuursbeurs wel nodig is, want als er iets fout gaat, win je niet veel met de verzekering. Het zou kosten schelen als de verzekering
665 niet wordt afgesloten. Jelle van Urk zal kijken of de verzekering echt nodig is.

Emma van der Grijp vraagt waar de inkomsten en uitgaven van de FI vandaan komen, want normaal betaalt Joris Peters alles. Jelle van Urk zegt dat dit komt doordat de NSA een AH-levering moest voorschieten, omdat Joris Peters geen zin had om op 7 uur 's
670 ochtends op de levering te wachten.

Reinier Kramer zegt dat het niet gebruikelijk is om geld te steken in de wintersport, hoezo wil het bestuur dit nu wel doen. Jelle van Urk vertelt dat HUSK elk jaar steeds
675 meer geld vraagt. Voorgaande jaren vroeg de wintersportcommissie extra geld aan de deelnemers, om tijdens de reis iets leuks met zijn allen te kunnen doen, maar doordat het steeds duurder wordt, wil de commissie dat niet meer. De extra €300,- is dus voor een activiteit tijdens de reis zelf.

Emma van der Grijp vraagt of er gekeken is of er een andere organisatie is die goedkoper de wintersport wil organiseren, aangezien HUSK steeds duurder wordt. Volgens Jelle van
680 Urk is er gekeken naar andere organisaties, maar weinig organisaties willen voor grote groepen een wintersport organiseren. Daarnaast was er te weinig tijd om het uit te zoeken, dus volgend jaar zal hier verder onderzoek naar gedaan worden.

Toelichting door kascontrolecommissie Reinier Kramer komt naar voren om vragen te kunnen beantwoorden over stuk 11. Niemand heeft vragen en Andrea Rusman zegt dat het een topstuk is.

9 Verdeling bestuursbeurs

Andrea Rusman zegt dat stuk nummer 12 over de verdeling van de bestuursbeurs gaat.

Stemming: de bestuursbeursverdeling, zoals aangegeven in stuk 12, wordt uitgevoerd en de mensen krijgen het geld op hun rekening.

Besluit: het stemvoorstel wordt per acclamatie aangenomen.

10 Samenstelling sollicitatiecommissie

Andrea Rusman vertelt dat er drie sollicitaties voor de commissie zijn binnengekomen, namelijk van Robbie Rens, Emma van der Grijp en Max Verweg zoals in stuk 13 staat. Andrea Rusman vraagt of er meer mensen zijn die willen solliciteren. Niemand geeft antwoord en Andrea Rusman gaat over op stemming.

Stemming: de sollicitatiecommissie bestaande uit Robbie Rens, Emma van der Grijp en Max Verweg, die een voordracht zullen doen voor het 42^e bestuur, wordt aangenomen.

- Onthouding: 2
- Voor: 44
- Tegen: 0
- Blanco: 0

Besluit: het stemvoorstel is aangenomen

David Laan zegt dat er eigenlijk hoofdelijk gestemd moet worden, maar Joris Hartman vindt het prima zo. Er zal niet opnieuw gestemd worden.

De vergadering wordt geschorst om 19:28.

De vergadering wordt hervat om 19:37.

11 Samenstelling senaat

Andrea Rusman vertelt dat er twee stukken binnen zijn gekomen over de samenstelling van de Senaat. Eerst zal Jiri Oen stuk 5, dat de Senaat heeft toegestuurd, toelichten. Daarna zullen Sebastiaan Arendsen en Peter Otte stuk 13 toelichten.

Jiri Oen zegt dat Job Jonkergouw uit de Senaat wil, dus er zal een nieuw lid aangesteld worden. De Senaat draagt Isabelle Liesker voor, omdat zij binnen en buiten de vereniging
720 veel ervaring heeft. De Senaat denkt dat Isabelle een goede toevoeging zal zijn en het is ook fijn om meer vrouwelijk bloed in de Senaat te hebben.

Sebastiaan Arendsen zegt dat, zoals te lezen is in stuk 13, hij het niet met de voordracht eens is. Twee jaar geleden is er een speciale ALV gekomen voor het bespreken van
725 de Senaatswissel en Sebastiaan Arendsen en Peter Otte zijn van mening dat dezelfde discussie nu weer plaats zal vinden. Zij vinden dit niet goed en hopen dat de Senaat hier iets mee gaat doen.

Sebastiaan Arendsen en Peter Otte hebben twee oplossingen op het einde van de brief gegeven, namelijk dat de Senaat een nieuw persoon voordraagt of dat er meerdere mensen
730 uit de Senaat wisselen. Ze geven aan dat als de Senaat zelf een andere oplossing heeft die ook werkt, ze zich daar wel mee kunnen vinden, maar ze konden die niet bedenken.

Andrea Rusman zegt dat stuk 13 een addendum heeft, namelijk stuk 5: "Reactie en commentaar op de discussie omtrent de Senaat". Dit is een reactie van twee jaar geleden,
735 dus niet kort geleden.

Peter Otte stelt voor dat een ander persoon nu gaat voorzitten, zodat Andrea Rusman zich kan mengen in de discussie. Andrea Rusman zegt dat de Senaat haar mening goed kan verwoorden, dus van voorzitter wisselen is niet nodig.

Jiri Oen zegt dat de Senaat de zorg van Sebastiaan Arendsen en Peter Otte niet deelt.
740 Dit hebben ze ook beschreven in stuk 5 van twee jaar geleden, waarin de Senaat reactie geeft op de discussie omtrent de Senaat. Hij zegt dat de Senaat bij het voorstellen van Isabelle Liesker in gedachten heeft genomen hoe ze de verhouding met het bestuur nu ervaren. Ze zijn van mening dat dit een goede relatie is, ze zien en spreken het bestuur vaker. De Senaat heeft het gevoel dat er op dit vlak geen problemen zijn.

745 Tim Barenbrug heeft een vraag over de brief. Hierin wordt namelijk een probleem beschreven, namelijk dat de band tussen het bestuur en de Senaat niet goed is, en de Senaat zegt dat zij dat probleem niet ervaren. Tim Barenbrug vraagt zich af hoe het bestuur dit ziet.

750 Melin Walet zegt dat het bestuur het ook over de samenstelling van de Senaat heeft gehad maar dat ze niet een heel duidelijke mening hebben. Het bestuur begrijpt de zorg en vindt het belangrijk om een niet te grote afstand tussen het bestuur en de Senaat te hebben. Maar omtrent het buddysysteem, is het belangrijkste een goeie band met je buddy te hebben. Het is wel handig als je buddy op Science Park rondloopt, maar dit is
755 niet noodzakelijk, want de band wordt daardoor niet per se groter.

Het gat tussen het bestuur en de Senaat wordt volgens Melin Walet wel groter als ze drie of vier jaar niet meer op Science Park rondlopen, dus misschien zou het fijner zijn als de Senaatsleden vaker wisselen. Melin Walet geeft ook aan dat de mening over de Senaat per bestuurslid anders is, omdat het sterk van afhangt wat een bestuurslid van
760 de Senaat verwacht.

Maarten Post vindt dat het een harde eis voor de Senaat moet zijn dat ze nog studeren. Tim Hoogeveen is het hier niet mee eens, omdat het samenstellen van de commissie dan een hele schuifpuzzel wordt. Hij vraagt of binnen de Senaat wordt gereflecteerd over hun betrokkenheid bij de vereniging. Dat lijkt Tim Hoogeveen veel nuttiger dan een randvoorwaarde op te leggen.

Jiri Oen zegt dat de Senaat het een terecht punt is om over na te denken en dat ze hier ook continu mee bezig zijn, zeker bij het voordragen van een nieuwe kandidaat.

Sebastiaan Arendsen zegt dat de Senaat volgens het HR ook ongevraagd advies moet geven, maar dat dat niet kan als de Senaat nooit aanwezig is. Hij vindt dat niet de hele Senaat actief hoeft te zijn, maar op het moment loopt alleen David Laan op Science Park rond. Met Isabelle Liesker erbij zouden er twee actieve leden in de Senaat zitten, maar Isabelle Liesker is bijna klaar met studeren en David Laan wordt steeds minder actief.

Joris Hartman zegt dat hij ongevraagd advies ziet als iets wat pas gegeven moet worden als iets heel erg uit de hand loopt, het is dus een heel zwaar middel. Volgens hem is dat hoe het ongevraagde advies zoals beschreven in het HR, gezien moet worden.

Sebastiaan Arendsen is het hier niet mee eens en ziet ongevraagd advies juist meer als een tip geven tijdens bijvoorbeeld een borrel. Jiri Oen zegt dat de Senaat het geven van ongevraagd advies juist wil minimaliseren. Maar Sebastiaan Arendsen zegt dat als je als Senaat de hele tijd het bestuur ziet, je sneller fouten kan ontdekken en het bestuur op het goede spoor kan zetten.

Tim Hoogeveen denkt dat er een verschil in idee is over op welk niveau de Senaat bezig is. Sebastiaan Arendsen en Peter Otte willen de Senaat meer in de kamer zien dan de Senaat zelf wil. Sebastiaan Arendsen is het hier mee eens. David Laan zegt dat hij het fijn vindt om veel in de kamer te zijn, maar het niet fijn zou vinden om elk moment te roepen wat er slecht is bij het bestuur. Hij geeft aan dat de Senaat echt wel toezicht wil houden, maar dat ze daar niet tekort zijn geschoten afgelopen twee jaar.

Jorrit Bootsma zegt dat de Senaat heeft aangegeven dat ze het geven van ongevraagd advies willen minimaliseren. Hij is van mening dat je dat niet kan bereiken door minder actieve leden aan te stellen, maar door mensen aan te stellen die niet ongevraagd advies geven als dat niet nodig is.

Jiri Oen zegt dat het nu lijkt alsof ze het geven van ongevraagd advies minimaliseren door minder actieve leden aan te nemen, maar de kritiek is dat de Senaat meer ongevraagd advies moet geven, maar dat dat niet kan. De Senaat is van mening dat dat niet zozeer nodig is.

Joris Hartman zegt dat de discussie nu gaat over wat het doel van de Senaat is, net zoals twee jaar geleden. De Senaat heeft het idee dat zij er zijn voor de grotere zaken en meer op afstand moeten zijn. Sebastiaan Arendsen en Peter Otte vinden juist dat de Senaat dichter bij het bestuur moet staan. Dit zijn twee hele andere taken die je aan de Senaat kan toekennen. Joris Hartman vraagt wat de rest denkt dat de taken zijn van de Senaat.

805

Reinier Kramer is van mening dat het ongevraagd advies zoals Sebastiaan Arendsen omschrijft, veel informeler is dan zoals in het HR staat beschreven. Voor het informele advies heb je oud-bestuursleden. Sebastiaan Arendsen vraagt waarvoor de Senaat er dan is, als je ongevraagd advies van oud-bestuursleden kan krijgen. Reinier Kramer zegt dat de Senaat er voor de grotere zaken is.

David Laan geeft aan dat actieve leden even belangrijk als de Senaat zijn. Zelfs als de Senaat veel op Science Park rondloopt, kunnen ze niet alles doen. De Senaat is er wel om de evaluaties te doen, de vertrouwelijke situaties aan te horen en het bestuur een keer te vragen of het niet teveel wordt, waar de Senaat wel op let en niet een taak is van een oud-bestuurslid. Joris Hartman voegt hieraan toen dat de Senaatsleden de ervaring hebben van het zien van veel verschillende problemen bij verschillende besturen.

Maarten Post is het hier allemaal erg mee eens, er is een verschil tussen macro- en micromanagement. Maar als lid wil hij graag zien dat je een Senaat hebt die beide taken mogelijk kan uitvoeren. Hij vindt dat de Senaat oud-leden moet hebben met veel ervaring buiten de NSA, maar ook binnen de NSA. Dit moeten ook mensen zijn die nog studeren en veel op activiteiten zijn. Zo leiden ze nog een NSA-leven en zijn ze nog in contact met oud-bestuurders. Hij denkt dat je het hele spectrum, van het geven van tips als oud-bestuurder tot het hebben van heel ervaren mensen, kan hebben als je mensen in de Senaat hebt die nog studeren.

Joris Hartman zegt dat als de ALV besluit dat dat is wat de Senaat moet doen, de opdracht van de Senaat helemaal moet veranderen. Joris Hartman wil benadrukken dat de discussie nu echt een takendiscussie is.

Sebastiaan Arendsen zegt dat als een Senaatslid veel in de NSA-kamer zit, hij of zij prima ook de grotere taken die de Senaat beschrijft, kan uitvoeren. Dus waarom zou je niet een jonger persoon aannemen die ook nog bij het bestuur betrokken is.

David Laan zegt dat de Senaat Isabelle Liesker ziet als een een persoon met goede kwaliteiten die jongere personen niet zo snel hebben.

Jorrit Bootsma sluit zich aan bij Maarten Post. Hij zegt dat de Senaat niet heel veel te verliezen heeft als de leden veel in de kamer zijn. Hiermee open je juist deuren voor de Senaat om ook op andere vlakken te kunnen assisteren.

Peter Otte zegt dat als je met mensen praat je soms plots punten boven komen die vaak niet met geplande evenementen naar voren komen. Het fijne van dan met een Senator praten, is dat hij of zij zwijgplicht heeft. Je weet dat diegene het niet door kan vertellen, waardoor je dus veel opener kan zijn. Met informele gesprekken kan je soms dus meer bereiken.

Emma van der Grijp vraagt aan Peter Otte of hij het gevoel had dat hij niet bij oud-bestuursleden terecht kon voor de kleine dingen bijvoorbeeld, dat je daar de Senaat nodig voor had. Peter Otte merkt op dat het anders is omdat praten met de Senaat in een vertrouwelijke setting is. Jorrit Bootsma is het hiermee eens.

David Laan denkt dat het feit dat hij en Peter Otte vorig jaar veel hebben gepraat niet

850 lag aan dat ze Senaatsbuddys waren, maar aan het persoon dat David Laan is. Ze zouden sowieso veel gepraat hebben. Sebastiaan Arendsen zegt dat het daarom handig is dat dat soort personen in de Senaat komen. David Laan zegt dat Sebastiaan Arendsen het dus wel eens met de Senaat is. Waarop Jorrit Bootsma inbrengt dat een eis van Sebastiaan Arendsen is dat dat soort personen dus wel vaak op Science Park moeten rondlopen,
855 anders zou je niet zoveel met elkaar praten.

David Laan is van mening dat het meer om de persoon gaat, dan waar hij rondloopt. Het kan nuttig zijn als een Senaatslid op Science Park rondloopt, maar het is niet noodzakelijk. Sebastiaan Arendsen zegt dat het ook nuttig voor de Senaat is als er leden op het Science Park rondlopen. David Laan zegt dat dat ook zo is, maar volgens hem buiten
860 het punt is.

Yvette van Nek vraagt aan David Laan of hij Peter Otte vorig jaar opzocht om over het bestuur te praten. David Laan zegt van niet, hij zocht Peter Otte meer op vanwege de persoonlijke vriendschap.

865 Tim Hoogeveen zegt dat er tijdens zijn bestuursjaar een aantal mensen voor hem waren, zoals David Laan voor Peter Otte was. Dit waren mensen als David Laan, Arthur La Rooij, Milo Stroink en nog wat anderen, die niet perse in de Senaat zaten. Misschien dat de Senatoren deze rol ook hadden kunnen vervullen, maar de Senaat heeft als eerste rol het reflecteren op het bestuur en bijvoorbeeld de onderlinge verhoudingen binnen het
870 bestuur. Dat zijn hele andere taken voor de Senaat.

Mike de Haan zegt dat de Senaatsleden heel weinig wisselen en vraagt of hier niet het risico aanzit dat veel mensen tegelijk uit de Senaat gaan. De Senaat heeft het hier over gehad, merkt Joris Hartman op, en er zit een soort planning achter wie wanneer eruit wil.

875 Maarten Post geeft aan dat de mensen in de Senaat het allemaal vrijwillig doen en dat contact zoeken met het bestuur volgens hen goed gaat. Alleen op de ALV hebben de leden daar eindelijk inzicht in. Hij vindt dat als er een ding is waar de leden op kunnen letten, dat er toch echt opgelet kan worden dat er mensen in de Senaat zitten die nog
880 studeren of bij de NSA betrokken zijn op dagelijkse basis.

Arthur La Rooij is blij met de huidige situatie, omdat het nu naar twee studerende Senatoren gaat.

885 Tim Hoogeveen zegt dat er nu alleen aandacht wordt besteed aan de hoeveelheid aanwezigheid van een Senator in de NSA-kamer. Er wordt geen aandacht besteed aan de andere factoren die voor een goede Senator zorgen.

Peter Otte wil hierop inbrengen dat de brief zeker niet bedoeld is om Isabelle Liesker aan te vallen. Dit bedoelt Tim Hoogeveen ook helemaal niet, maar hij vindt dat het aspect van de aanwezigheid van een Senator nu te dominant aanwezig is.

890 Max Verweg is van mening dat Sebastiaan Arendsen en Peter Otte iets meer terug willen zien van de Senaat en dat de Senaat een meerjarenplan heeft. Max Verweg vraagt of de Senaat dat plan niet wil delen met de ALV, zodat iedereen kan zien hoe groot het gat nou gaat zijn in de toekomst.

895 Jiri Oen zegt dat de Senaat de kritiek van twee jaar geleden heel serieus heeft genomen en dat ze zichzelf ook elke keer evalueren. Zeker bij de wisseling van het bestuur nemen ze het mee. Ze bedenken wie er binnenkort uitgaat, hoe ze ervoor zorgen dat de kennis wordt doorgegeven en hoe er voor verjonging wordt gezorgd. Deze hele opsomming staat in het meerjarenplan, maar hier staat niet in wie bij de volgende ALV wordt voorgedragen. Arthur La Rooij zegt dat het wel vertrouwen uitspreekt.

900 Peter Otte vraagt of de Senaat binnenkort weer gaat wisselen. Joris Hartman antwoordt hierop dat er binnen een jaar waarschijnlijk wel weer gewisseld zal worden. Maarten Post heeft als tip, dat als er weer een wissel is, er rekening wordt gehouden met mogelijke verjonging. Dit aangezien er vanuit de ALV zoveel behoefte hiertoe is.

905 Felicio Gordilho Fernandes vraagt waarom de Senaat altijd iemand voordraagt voor de commissie zelf. Joris Hartman zegt dat volgens het HR een bepaald aantal mensen lid kunnen worden van de Senaat. Op het moment dat iemand weggaat uit de Senaat, bedenkt de Senaat wie zij denken die goed in de commissie past. Het is een beetje een gewoonte te worden om dan iemand voor te dragen. Dit is ook het geval bij de 910 toekomstcommissie en de kascontrolecommissie. De ALV kan natuurlijk ook iemand voordragen, iedereen kan solliciteren.

Felicio Gordilho Fernandes vindt dat de Senaat een black box is; hij weet niet veel van de commissie, dus hij is snel geneigd om te onthouden van stemmen. Hij vindt de toekomstcommissie en kascontrolecommissie transparanter.

915 Sebastiaan Arendsen zegt dat je wel mensen kan voordragen voor de Senaat, maar hij is van mening dat als de Senaat al een voordracht heeft gedaan, het lastiger is om nog iemand voor te dragen.

Reinier Kramer is het hier niet mee eens, gezien de invloed van de brief die niet door de 920 Senaat geschreven is. Hij is van mening dat een voordracht zeker voor een discussie zal zorgen, en meer kans van slagen heeft dan het opsturen van een brief van deze vorm naar de ALV.

Tim Hoogeveen zegt dat het feit dat andere kandidaten weinig kans hebben tegen de door de Senaat voorgedragen kandidaat, misschien wel veroorzaakt wordt door de 925 kwaliteiten van de voorgedragen kandidaten. Blijkbaar worden er goede personen voorgedragen.

Sebastiaan Arendsen zegt dat het geen slechte aanstelling is. Het probleem is dat, als je de strijd aangaat, je het verliest omdat Isabelle Liesker dus een goede kandidaat is. Er is alleen volgens hem zoals aangekaart een ander probleem met deze voordracht.

930 Joris Hartman zegt dat deze discussie twee jaar geleden ook gevoerd is. Iedereen kan zich voordragen, de stukken komen van tevoren bij alle leden. Een oplossing van Sebastiaan Arendsen en Peter Otte is dat de Senaat met een andere voordracht komt, maar er is nu al kritiek op de eerste voordracht.

935 Jiri Oen zegt dat het wel degelijk zo is dat als de Senaat een voordracht doet, het moeilijk is voor iemand anders om zich voor te dragen. Wel is hier twee jaar geleden en eerder over gediscussieerd en leek dit de beste oplossing, ervan uitgaande dat er geen

sprake van vriendjespolitiek is.

940 Arthur La Rooij vindt de situatie rondom de Senaat echt beter dan eerder en heeft opgemerkt dat vanuit het bestuur ook niet echt een sterke tegenmening is. Hij heeft vertrouwen in de Senaat.

Het lijkt Jorrit Bootsma heel logisch dat de commissie waar iemand voor gezocht wordt iemand aandraagt, omdat de commissie weet welke kwaliteiten de persoon nodig heeft.

945 Gavin Pelan voegt hieraan toe dat als je een orgaan hebt waar een plek vrijkomt, je toch wel kan zeggen dat je vertrouwen hebt dat het orgaan de juiste persoon voor die plek kan vinden. Als iemand dan denkt dat hij of zij het beter kan en in aanmerking komt, dan kan diegene zichzelf voordragen. Dat je in de min staat omdat de Senaat het vertrouwen over een ander persoon heeft uitgesproken, betekent niet dat er geen vertrouwen over de
950 andere persoon zal worden uitgesproken. Gavin Pelan vindt het vrij normaal als er meer aanmeldingen vanuit de zaal komen.

Emma van der Grijp wil het punt van Tim Hoogeveen nog een keer herhalen. Ze vindt het goed van de Senaat om zichzelf te evalueren. Dit zou nog beter zijn als het door
955 het huidige bestuur gedaan zou worden. Het vorige bestuur heeft een evaluatie over hun eigen bestuursjaar gedaan met de Senaat en de Senaat heeft aangegeven dat het bestuur ook een evaluatie over de Senaat kan hebben als ze dit aanvragen.

Dennis Buijsman en Simon Ilić verlaten de vergadering om 20:17.

960 Andrea Rusman zegt dat ze even uit haar voorzitterrol stapt om aan te geven dat de Senaat alles wat gezegd is mee zal nemen en dat er binnen nu en aanzienbare tijd verandering zal komen binnen de Senaat. Ze vraagt of mensen er nu nog tegen zijn om te stemmen over de voordracht van de Senaat. Er wordt geen bezwaar gemaakt.

965 Simon Ilić en Dennis Buijsman komen terug om 20:21.

**Stemming: Isabelle Liesker wordt toegelaten in de Senaat per 11 oktober 2016, waarbij direct ook Job Jonkergouw wordt ontheven van zijn functie als
970 Senator.**

- Onthouding: 14
- Voor: 27
- Tegen: 5
- Blanco: 0

975 **Besluit:** het stemvoorstel is aangenomen.

Job Jonkergouw wordt bedankt voor zijn diensten als Senator.

12 Samenstelling toekomstcommissie

Andrea Rusman zegt dat stuk 6 over de ontbinding van de toekomstcommissie gaat. Xanthe Verbeek komt naar voren om het stuk toe te lichten. Ze zegt dat de toekomst-

980 commissie geen functie meer zag in de commissie. Ze heeft het gevoel dat de commissie
afgelopen halfjaar zich wel nuttig heeft gemaakt, maar dat alles rondom de samenwerking
tussen de UvA en VU is afgehandeld, of een lange tijdlijn heeft. De toekomstcommissie is
ervan overtuigd dat het bestuur de overgebleven taken van de commissie kan overnemen.

985 Andrea Rusman zegt dat volgens het HR een ALV-commissie door de ALV moet wor-
den ontbonden.

Stemming: de toekomstcommissie wordt ontbonden per 11 oktober 2016.

Besluit: het stemvoorstel wordt per acclamatie aangenomen.

990 De commissie wordt bedankt.

13 W.v.t.t.k.

Andrea Rusman zegt dat er twee dingen ter tafel zijn gekomen. Als eerste stuk 13, de
brief van Felicio Gordilho Fernandes. Andrea Rusman vraagt of hier vragen over zijn. Er
zijn geen vragen.

995

Ten tweede heeft Reinier Kramer uitgezocht hoe het verenigingsjaar veranderd moet wor-
den. Dit moet namelijk via een stemming tijdens de ALV.

**Stemming: het verenigingsjaar zal veranderd worden van 1 september 2017
1000 tot en met 31 augustus 2018 naar 1 februari 2018 tot en met 31 januari 2019.**

Besluit: het stemvoorstel wordt per acclamatie aangenomen.

14 Rondvraag

- 1005 • Peter Otte nodigt iedereen uit voor het vieren van zijn lustrum. Hij zal morgen van
08:30 tot 22:00 in de NSA-kamer zitten en bier drinken. Tim Hoogeveen vraagt of
dit anders is dan andere dagen in de NSA-kamer. Mike de Haan antwoordt hierop
dat Peter Otte nooit al om 08:30 op Science Park aanwezig is.
- Maarten Post vraagt of het Schrödingerlied gezongen mag worden. Ondanks tegen-
geluiden wordt het lied toch ingezet.
- 1010 • Inge Stammes vraagt of iedereen zijn of haar foto al naar almanak@nsaweb.nl heeft
gestuurd. Ze zegt dat morgen de deadline is.

15 Sluiting

De vergadering wordt gesloten om 20:32.

Beste aanwezige leden der NSA,

In een eerdere ALV is geconstateerd dat studenten met een major Natuur-en Sterrenkunde of Wiskunde vanuit Future Planet studies of Amsterdam University College en studenten

Er is geconstateerd in een eerdere ALV dat mensen die een major vanuit Future Planet studies of Amsterdam University College volgen en mensen die een minor in natuur- of wiskunde volgen niet uit zichzelf lid kunnen worden van de NSA. Om dit recht te zetten stellen wij voor om het hr aan te passen op de volgende manier. Het stuk over de toelating van bèta-gamma artikel 2 lid 2 willen we als volgt aanpassen:

Studenten die zijn ingeschreven voor de opleiding Bachelor Bèta-gamma (50250) hebben tevens toegang tot het lidmaatschap van de vereniging zoals bedoeld in artikel 4 lid 2 van de statuten. Ook voor leden die op deze wijze toegang hebben verkregen tot lidmaatschap van de vereniging, eindigt het lidmaatschap bij beëindiging van voornoemde studie.

Dit deel zouden wij willen veranderen in:

Studenten die een major of minor in natuur-, sterren-, of wiskunde aan de UvA of VU volgen hebben tevens toegang tot het lidmaatschap van de vereniging zoals bedoeld in artikel 4 lid 2 van de statuten. Voor leden die op deze wijze toegang tot lidmaatschap van de vereniging hebben verkregen, eindigt het lidmaatschap met het beëindigen van hun minor, major zonder vervolgstudie in het gebied van natuur-, sterren- of wiskunde. Verder wordt het lidmaatschap beëindigt met het beëindigen van hun vervolgstudie in het gebied van natuur-, sterren- of wiskunde aan de UvA of VU.

Bij deze verandering behoort ook een aanpassing aan de kosten van de toelating in artikel 3 lid 2. Dus vervolgens stellen wij voor om de volgende regels uit artikel:

Voor leden ingeschreven voor de opleiding genoemd onder artikel 2 lid 2 bedraagt de contributie €28,- (zegge achtentwintig euro) voor de gehele studieduur, conform artikel 6 leden 1 en 2 van de statuten.

Dit deel zouden wij willen veranderen in:

Voor leden ingeschreven aan de opleiding genoemd onder artikel 2 lid 2 bedraagt de contributie €28,- (zegge achtentwintig euro) voor zij die een major in natuur-, sterren- of wiskunde aan de UvA of VU volgen en €7,- (zegge zeven euro) voor zij die een minor in natuur-, sterren- of wiskunde volgen aan de UvA of VU.

Met vriendelijke groet,
Milo Stroink en Marten Folkertsma

Voordracht kandidaatsbestuur 2017

Sollicitatiecommissie 2017

16 januari 2017

Introductie

De afgelopen maanden hebben wij, als sollicitatiecommissie zoals aangesteld op de ALV van 11 oktober 2016, sollicitatiegesprekken voor het 42ste bestuur afgenomen. Bij deze gesprekken hebben wij gelet op ervaring, intrinsieke motivatie en persoonlijke eigenschappen. Bij sommige sollicitanten hebben wij besloten ze uit te nodigen voor een tweede sollicitatiegesprek, dit keer wat informeler. Wij hadden het gevoel dat wij hierdoor een meer overwogen keuze konden maken. De kandidaten met functies en portefeuilles worden hieronder beschreven. We zullen dit document afsluiten met een advies voor de volgende sollicitatiecommissie.

Voordracht

De samenstelling van het kandidaatsbestuur zoals wij, de sollicitatiecommissie, deze willen voordragen aan de algemene ledenvergadering:

Table 1: Samenvatting voordracht

Functie	Naam	Portefeuille(s)
Voorzitter	Simon Ilić	ICT
Secretaris	Stefanie Fijma	Vorraad, Scoop
Penningmeester	Omar Ould-Boukattine	-
Vice-voorzitter	Sebastian Zur	Commissies, Acquisitie
Activiteitscoördinator	Rosa Sinaasappel	-
Commissaris Onderwijs	Jasper Lankhorst	Boeken, Brainwave

Hieronder volgt een toelichting per kandidaat betreffende bovenstaande voordracht.

Voorzitter

Simon Ilić, derdejaars natuur- en sterrenkunde,
portefeuille ICT

Simon kwam op ons over als een erg enthousiaste jongen. Dit enthousiasme brengt hij graag over op anderen, op zowel de leden van de NSA als zijn bestuursleden. Hij kent de vereniging goed en haar sterke punten, maar ziet daarin ook ruimte voor verbetering op verschillende fronten. Hij heeft concrete plannen om de NSA nog leuker en professioneler te maken. Aangezien deze plannen erg breed zijn, denken we dat hij als voorzitter de meeste ruimte heeft om deze verbeteringen aan te kaarten bij de rest van het bestuur. Daarnaast is hij besluitvaardig en toont hij leiderschap. Hij heeft affiniteit met programmeren en concrete ideeën voor de website. Een groot voordeel is ook dat hij nu al in de WebCie zit, wat zeer directe communicatie en handelen mogelijk maakt. Daarom denken we dat de portefeuille ICT erg goed bij hem zal passen.

Secretaris

Stefanie Fijma, tweedejaars natuur- en sterrenkunde,
portefeuille Scoop en Voorraad

Stefanie is volgens ons een hardwerkende secretaris. In haar sollicitatie onderstreepte zij het belang van goede communicatie met de leden, waardoor het bestuur toegankelijker wordt voor alle leden. Ze is secuur en houdt van omliggende taken. Dit is ook een van de redenen dat we denken dat de portefeuille voorraad erg goed bij haar past. Over de Scoop was ze erg enthousiast en ze gaf aan de bijbehorende portefeuille graag onder haar hoede te willen nemen.

Penningmeester

Omar Ould-Boukattine, derdejaars natuur- en sterrenkunde,

In Omar zien wij een erg gedreven penningmeester. Hij zal niet bang zijn mensen aan te spreken en te wijzen op hun openstaande betalingen of commissies te benaderen om een controlerende functie uit te oefenen. Omar heeft naar onze mening een realistisch zelfbeeld, wij denken dat hij hulp zal zoeken wanneer nodig. Het viel ons op dat bijna iedere sollicitant vertelde hoe fijn hun samenwerking was met Omar, wat ons het vertrouwen gaf dat Omar goed in dit kandidaatsbestuur past.

Vice-voorzitter

Sebastian Zur, eerstejaars mathematics,
portefeuille Commissies en Acquisitie

Sebastian heeft erg veel ervaring bij de NSA. Als vice-voorzitter kan hij zowel zijn ervaring inzetten, als een taak uitvoeren waar hij persoonlijke uitdagingen in kan vinden. In het sollicitatiegesprek heeft Sebastian laten zien dat hij zakelijk en professioneel kan zijn. Aangezien hij nu erg actief is denken we dat hij nog erg vaak naar activiteiten zal gaan en in de kamer zal zitten. De portefeuille commissies zal hem ook nog dicht bij de vereniging en haar leden houden. Zijn ervaring komt ook van pas bij deze portefeuille: hij weet erg goed hoe commissies werken en heeft zelf ervaren dat een goede communicatie tussen bestuur en commissie essentieel is. Daarnaast heeft hij concrete ideeën om vacatures voor commissies beter te promoten.

Activiteitencoördinator

Rosa Sinaasappel, tweedejaars natuur- en sterrenkunde

Rosa's enthousiasme en creativiteit heeft ons overtuigd dat Rosa een erg goede activiteitencoördinator zal zijn. Ze heeft ervaring met groepen enthousiasmeren en begeleiden. Ook heeft ze een visie voor de kleine activiteiten waarbij nieuwe dingen en een gevarieerd aanbod aan activiteiten voorop staan. Hiernaast geloven wij dat ze geschikte kwaliteiten heeft om de KaC een jaar te enthousiasmeren en te leiden. We hopen dat Rosa voor een frisse wind kan zorgen en nieuwe leden kan aanspreken.

Commissaris Onderwijs

Jasper Lankhorst, derdejaars natuur- en sterrenkunde,
portefeuilles Brainwave en Boeken,

Jasper is een zeer betrokken lid dat al jaren actief is bij de vereniging. In onderwijs ziet hij een nieuwe uitdaging voor zichzelf. Met een groeiende interesse voor onderwijsgerelateerde zaken wil hij het komende jaar de bestaande banden met de studie en de instituten waarborgen en waar mogelijk verbreden. Hij wil graag zijn medebestuurders van dienst zijn door taken over te nemen en te adviseren waar hij kan. Dit tezamen met veel ervaring en zijn welwillendheid veel tijd te steken in de vereniging, maakt dat wij hem zien als zeer sterke Commissaris Onderwijs en algemeen bestuurslid.

Overwegingen voor volgend jaar

Zoals in de introductie vermeld hebben wij er dit jaar voor gekozen een aantal sollicitanten voor een tweede gesprek uit te nodigen. De kwaliteiten van de sollicitanten lagen erg dicht bij elkaar en dat maakte het voor ons een erg moeilijke keuze. Een tweede gesprek stelde ons in gelegenheid om deze ontaarding van toestanden op te heffen. Wij raden de volgende sollicitatiecommissie aan weer met een aantal sollicitanten een tweede gesprek te voeren, aangezien wij het als erg positief hebben ervaren en het ons heeft geholpen met onze keuze. Belangrijk is daarbij wel dat voor de sollicitatieprocedure wordt gemeld dat er een kans is dat je op een tweede gesprek gevraagd kan worden. Dit om verwarring bij de kandidaten te voorkomen.

Afsluiting

Wij hopen dat we met dit stuk de ALV voldoende hebben geïnformeerd. We hebben alle vertrouwen in de kandidaten en we hopen dat jullie dit vertrouwen met ons delen.

Met vriendelijke groet,

Max Verweg, Robbie Rens en Emma van der Grijp
De Sollicitatiecommissie 2017